
Referat fra FAU møte 11.05.2016 

 

Tilstede: 

Ane Stølen Guibert, Pia Agneta Oskarsson, Therese Eliassen, Anita Karlsen, Kjersti Hodne,  
Gøril Brekken Oppedal, Anne Marie Fenstad, Linda Book Dalsgård, Edmond Wold Gaulen og 

Kristian Sletten 

 

 

Referat fra 24.02.2016 ble godkjent. Dette er sendt skolen og ligger på skolens nettsider.  

Sak 1. Foreldreundersøkelsen: Skolen kom generelt svært dårlig ut på denne. Svarprosenten 
ved Haukedalen ligger på 49%, mens snittet i kommunen er på 48%. 

Rektor har informert om at lærerne er kjent med resultatet, men at de enda ikke har fått 
arbeidet sammen om det. Fra skolens side ser man at det er rom for forbedringer, men 
opplever ikke at rapporten samsvarer med tilbakemeldingene som kommer frem i 
utviklingssamtalene. Rektor etterspør innspill fra FAU. 

De tilbakemeldingene som er kommet til FAU vedrørende rapporten tyder på at manglende 
kommunikasjon mellom skole og foreldre er med på å trekke ned inntrykket av Haukedalen 
skole. Eksempelvis merker FAU seg at per i dag (onsdag 11. mai) så ligger kun 5 av 13 
ukeplaner tilgjengelig ute på skolens hjemmeside. Det oppleves også at det går unødvendig 
lang tid før referater fra FAU og SU kommer ut på skolens nettsider. Flere av foreldrene har 
erfart å sende mail til skoleadministrasjonen uten å få svar, og inntrykket er at 
administrasjonen fungerer dårligere enn ønskelig. Videre oppleves det at kommunikasjon 
kommer sent ut, at det er vanskelig å følge med i forhold som dreier seg om barnas hverdag 
og at mye av informasjonen bærer preg av at ”vi gjør det sånn” for så å bli endret i etterkant. 
Eksempelvis vises det her til ringe ved fravær/ ikke ringe ved fravær. 

FAU tenker at det bør være et minimumskrav at de ulike klassers ukeplan ligger ute på 
skolens nettside senest mandag. Videre ønskes mer og tydeligere informasjon fra skolen. 
Andre forslag til hvordan kommunikasjonen kan bedres er flere foreldrekvelder, månedlige 
oppdateringsbrev fra rektor, generelt mer aktivitet på skolens hjemmeside og ikke minst at 
foresatte får svar på de mail som sendes skolen. I forhold til den enkelte skoleklasse så 
håper FAU at terskelen for kommunikasjon med foreldrene kan bli enda lavere. Her er det i 
dag store ulikheter mellom lærerne, og det er behov for gitt føringer vedrørende minimums 
forventninger i kommunikasjonen mellom lærer/ hjem.  

FAU registrer at skolen er flink til å benytte faste vikarer i de tilfeller hvor lærere er 
langtidssykemeldte. Dette oppleves positivt. Det savnes likevel tydeligere kommunikasjon til 
hjemmet i slike tilfeller. Nå foregår mye av denne kommunikasjonen gjennom barn/ andre 
som tilfeldigvis kan ha hørt noe. Det er ikke bra, og rykter kan fort oppstå.  



FAU merker seg videre at SFO tilbudet kom svært dårlig ut i rapporten. Dette tilbudet scorer 
betydelig dårligere enn både snittet i kommunen og i forhold til tidligere undersøkelser.  
Rektor er øverste leder også for SFO, og det oppleves som ansvarsfraskrivelse når han ved 
gjentatte anledninger ikke selv mer aktivt griper inn, men velger å avvente til leder er 
tilbake.  

FAU ser det som viktig at rektor griper tak i rapporten som foreligger, og tydelig 
kommuniserer ut hvordan skolen ser for seg å møte de resultater som er fremkommet. Det 
forventes klare mål, både i form av delmål og helmål. 

FAU har et inntrykk av at elevene ved skolen kan være mer fornøyd med skolen enn hva 
foreldrene er. At mye av problemet er foreldres følelse av manglende innsikt i og dårlig 
kommunikasjon med skolen synes således å kunne underbygges. 

Sak 2. Temakveld for foreldre i regi av barnevakten. Ca 50 foresatte møtte. Det var håp om 
at enda flere skulle komme, men de som kom fikk med seg en god presentasjon fra en dyktig 
foreleser om et viktig tema. Cecilie fra Barnevakten kan dessverre ikke dele ut 
presentasjonen. Dersom det er spesielle spørsmål eller ting de lurer på, så send til henne 
så svarer hun. 
Hun sier videre at det meste av tips osv står også i heftet de fikk etter foredraget 

 Sak 3. Uteområde: Det savnes bedre uteområde i tilknytning til skolen. Skolen fikk penger 
fra kommunen i forbindelse med 40 års jubileet. Det ble da sagt at disse skulle brukes til 
oppgradering av uteområdet. FAU etterspør hva disse pengene er brukt til ? Videre har 
elevene selv ønsket seg sykkelskur. Er dette noe som er planlagt? Evt når kommer det? 
Ettersom grensene i skogen er blitt innskrenket er det av stor betydning at barna har gode 
boltreplasser til bruk i friminuttene. Det er viktig at skolen griper tak i dette, og det savnes 
en mer gjennomgående plan.    

Sak 4. FAU´s økonomi. FAU har per 11. Mai 2016 kr 50 857,11 på bok. De fleste klassene har 
da fått opp til kr 1000 til bruk på klasseaktiviteter.   

Sak 5. Annet: Det er nå kommet nye krav til elevers svømmeferdigheter. De skal blant annet 
beherske 200 m svømming samt dykking i 4. Klasse. Det blir etterspurt hva skolen gjør for å 
innfri disse kravene 

Sak 6. Neste møte: FAU leder kaller inn til evt nytt møte dersom det er behov. Kun kort tid 
igjen av skoleåret, og det innmeldes få saker til FAU. 

 

 

Referent Linda Book Dalsgård 

 


